

At a Glance

German Act on Corporate Due Diligence Obligations in Supply Chains



Context

The German government enacted a law on corporate due diligence to ensure that companies based in Germany protect basic human rights and the environment of those who produce goods or services for German companies.

Who is affected?

From 2023

Companies with at least 3,000 employees in Germany (incl. temporary workers), traders

From 2024

Companies with at least 1,000 employees in Germany Foreign companies with their head office or registered (branch) office in Germany

What do companies based in Germany have to do?

Companies are obliged to respect human rights and certain environmental standards that emerge along supply chains. They must take precautions that neither people nor the environment come to harm. To comply with the law, companies must establish a risk management system with a continuous due diligence process. A complaints procedure must be accessible to affected parties along the supply chain. Companies have the duty to report on how they have fulfilled their due diligence obligations in the entire supply chain.

In the event of non-compliance, consequences will be imposed on companies based in Germany:

Fines

Exclusion from public tenders

Due Diligence



Analyse risks and negative impacts on human rights and the environment



Take preventive and remedial actions to minimise the risks or end the violations



Establish a complaints mechanism



Report on measures taken

Goals

Protect the rights of people who produce goods for the German market

Companies avoid harm to people and the environment by taking precautionary measures

Those who have suffered harm, must have access to redress

How can suppliers prepare for requests from German customers?

- Reach out to your customers and check whether they are or will be affected.
- Review the new requirements of the German due diligence law and determine which of them you already meet.
- Have a sustainability management system in place that ensures compliance with existing labour and environmental standards and laws.
- Make sure your records and documentation are ready to be shared with your customers to comply with the new law.
- Check with your trusted service provider to see if they can help your company meet the requirements of the new German law.

What does this mean for suppliers?

- Suppliers are not directly affected by the law
- However, large German buyers are likely to request more information from their suppliers
- Buyers and suppliers need to share responsibility and work together to mitigate risks in human rights and the environment.

Did you know?

An effective internal management system supports the due diligence process in the supply chain. It helps you detect risks and facilitates your collaboration with supply chain partners.

ខ្លឹមសារច្បាប់អាឡឺម៉ង់ ស្តីពី កាតព្វកិច្ចត្រួតពិនិត្យ ភាពត្រឹមត្រូវរបស់ក្រុមហ៊ុន ក្នុងប្រទេសកម្ពុជា



បរិបទ

រដ្ឋាភិបាលអាឡឺម៉ង់ បានអនុម័តច្បាប់មួយស្តីពីការត្រួតពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវរបស់ក្រុមហ៊ុន ដើម្បីធានាថា បណ្តាក្រុមហ៊ុននានា ដែលមានមូលដ្ឋាននៅក្នុងប្រទេសអាឡឺម៉ង់ ការពារសិទ្ធិមនុស្សជាមូលដ្ឋាន និងបរិស្ថានរបស់អ្នកដែលជំលិកទំនិញ ឬសេវាសម្រាប់ក្រុមហ៊ុនអាឡឺម៉ង់។

នរណាខ្លះដែលប៉ះពាល់?

ចាប់ពីឆ្នាំ 2023 ÷

ក្រុមហ៊ុនមានបុគ្គលិក-និយោជិត យ៉ាងហោច 3,000 នាក់ នៅក្នុងប្រទេសអាឡឺម៉ង់ (រាប់បញ្ចូលទាំងបុគ្គលិក កម្មករ បណ្តែតផង និងអ្នកជំនួញ)

ចាប់ពីឆ្នាំ 2024 ÷

ក្រុមហ៊ុនមានបុគ្គលិក-និយោជិត យ៉ាងហោច 1,000 នាក់ នៅក្នុងប្រទេសអាឡឺម៉ង់ ក្រុមហ៊ុនបរទេស ដែលមានការិយាល័យកណ្តាល ឬ ការិយាល័យចុះបញ្ជី (សាខា) ក្នុងប្រទេសអាឡឺម៉ង់

តើក្រុមហ៊ុន ដែលមានមូលដ្ឋាននៅអាឡឺម៉ង់ត្រូវធ្វើអ្វីខ្លះ?

ក្រុមហ៊ុននានាមានកាតព្វកិច្ចគោរពសិទ្ធិមនុស្សនិងបទដ្ឋានបរិស្ថានផ្សេងៗ ដែលបានកំណត់នៅក្នុងច្បាប់កម្ពុជា ។ ក្រុមហ៊ុនត្រូវចាត់វិធានការបង្ការដើម្បីកុំឲ្យមនុស្ស និងបរិស្ថានទទួលរងនូវគ្រោះថ្នាក់ ។ ដើម្បីអនុលោមតាមច្បាប់បណ្តាក្រុមហ៊ុននានាត្រូវតែបង្កើតប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងហានិភ័យព្រមជាមួយនឹង ដំណើរការត្រួតពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវបន្តបន្ទាប់។ ត្រូវមាននីតិវិធីបណ្តឹងសារទុក្ខ សម្រាប់ភាគីដែលរងផលប៉ះពាល់ នៅក្នុងប្រាក់ផ្គត់ផ្គង់នោះ។ ក្រុមហ៊ុនត្រូវមានការកិច្ចការណ៍អំពីវិធីសាស្ត្រដែលខ្លួនបានបំពេញកាតព្វកិច្ចត្រួតពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវរបស់ខ្លួននៅក្នុងប្រាក់ផ្គត់ផ្គង់ទាំងមូល។

ក្នុងករណីពុំមានអនុលោមភាព ក្រុមហ៊ុនដែលមានមូលដ្ឋាននៅអាឡឺម៉ង់ នឹងត្រូវទទួលរងនូវផលវិបាកផ្សេងៗ÷

ផាកពិន័យ
ការដកចេញពីការ
ដេញថ្លៃសាធារណៈ

ការត្រួតពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវ



វិភាគហានិភ័យ និងផលប៉ះពាល់អវិជ្ជមាន លើសិទ្ធិមនុស្ស និងបរិស្ថាន



ចាត់វិធានការបង្ការទប់ស្កាត់ និងដោះស្រាយ ដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យ និងបញ្ឈប់ការរំលោភបំពាន



បង្កើតយន្តការបណ្តឹងសារទុក្ខ



រាយការណ៍អំពីវិធានការដែលបានអនុវត្ត

គោលដៅ

ការពារសិទ្ធិ

របស់អ្នកដែលជំលិកទំនិញសម្រាប់ទីផ្សារអាឡឺម៉ង់

ក្រុមហ៊ុននានាចៀសវាងបង្កគ្រោះថ្នាក់ដល់មនុស្សនិងបរិស្ថាន តាមរយៈការចាត់វិធានការបង្ការទប់ស្កាត់

អ្នកដែលរងគ្រោះថ្នាក់ ត្រូវមានលទ្ធភាពទទួលបានដំណោះស្រាយ

តើអ្នកផ្គត់ផ្គង់អាចត្រៀមលក្ខណៈបែបណា សម្រាប់ការស្នើសុំព័ត៌មានវិជនរបស់អាឡឺម៉ង់?

- ទាក់ទងមកកាន់អតិថិជនរបស់អ្នក ហើយសាកសួរមើលថាតើ ពួកគាត់កំពុងឬនឹងរងការប៉ះពាល់ដែរ ឬទេ?
- ពិនិត្យមើលលក្ខខណ្ឌថ្មីៗ នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវ របស់អាឡឺម៉ង់ ហើយកំណត់មើលថាតើលក្ខខណ្ឌនោះ ដែលអ្នកបានបំពេញរួចហើយ។
- រៀបចំឲ្យមានប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងនិរន្តរភាព ដែលធានាបាននូវអនុលោមភាពតាមបទដ្ឋានបទដ្ឋាន និងច្បាប់ទាក់ទងនឹងការងារ និងបរិស្ថានដែលមានស្រាប់។
- ធានាថា រាល់ការកត់ត្រា និងឯកសាររបស់អ្នក បានរៀបចំរួចជាស្រេចដើម្បីចែករំលែកទៅឲ្យអតិថិជនរបស់អ្នក ដើម្បីអនុលោមតាមច្បាប់ថ្មីនេះ ។
- សាកសួរអ្នកផ្តល់សេវាដែលអ្នកទុកចិត្ត ដើម្បីបានដឹងថាតើ ពួកគាត់អាចជួយឲ្យក្រុមហ៊ុនរបស់អ្នកគោរពតាមលក្ខខណ្ឌ ដែលកំណត់ដោយច្បាប់ថ្មីរបស់អាឡឺម៉ង់នេះបានដែរ ឬទេ ។

សម្រាប់អ្នកផ្គត់ផ្គង់ ច្បាប់នេះមានន័យដូចម្តេច?

- អ្នកផ្គត់ផ្គង់មិនរងការប៉ះពាល់ដោយផ្ទាល់ពីច្បាប់នេះឡើយ
- ប៉ុន្តែ អ្នកបញ្ជាទិញពីអាឡឺម៉ង់មួយចំនួនធំ អាចនឹងស្នើសុំព័ត៌មានបន្ថែមពីអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ពួកគេ
- អ្នកបញ្ជាទិញ និងអ្នកផ្គត់ផ្គង់ ចាំបាច់ត្រូវមានទំនួលខុសត្រូវរួមគ្នា ហើយធ្វើការសហការគ្នាដើម្បីកាត់បន្ថយហានិភ័យផ្នែកសិទ្ធិមនុស្សនិងបរិស្ថាន។

តើអ្នកដឹងទេ?

ប្រព័ន្ធគ្រប់គ្រងផ្ទៃក្នុងដែលមានប្រសិទ្ធភាព អាចជួយដល់ដំណើរការត្រួតពិនិត្យភាពត្រឹមត្រូវនៅក្នុងប្រាក់ផ្គត់ផ្គង់បាន ។ ប្រព័ន្ធនេះជួយឲ្យអ្នកអាចរកឃើញនូវហានិភ័យនានា ហើយជួយសម្របសម្រួលដល់ការសហការរបស់អ្នកជាមួយនិងផ្នែកនៅក្នុងប្រាក់ផ្គត់ផ្គង់បាន។

概览 / 德国关于供应链行业的企业尽职调查义务法案



背景

德国政府制定了一项关于企业尽职调查的法律，以确保总部设在德国的公司能够保护为德国公司生产产品或提供服务的人员的基本人权及其所处环境。

受到影响的对象？

自 2023 年起

员工规模超过 3000 人的德国公司（包括临时工）；贸易商

自 2024 年起

员工规模超过 1000 人的德国公司总公司或注册（分公司）办事处设在德国的外国公司

设立于德国的公司应采取什么行动？

各大公司须履行尊重人权的义务，并满足供应链行业中产生的特定环境标准。他们必须采取既不会造成人身伤害也不会产生环境影响的预防措施。各大公司必须建立风险管理系统，并持续开展尽职调查流程，以确保遵守法律。另外，必须为供应链上受到影响的各方提供可用的投诉程序。各大公司须恪守义务，报告其在整条供应链中履行尽职调查义务的流程。

如果不遵守规定，总部设于德国的公司将面临以下后果：

罚款
禁止参加
公开投标

尽职调查



分析对于人权和环境造成的风险和负面影响



采取预防和补救措施，将风险降至最低或遏制违规行为



建立投诉机制



报告已采取的措施

目标

保护为德国市场生产产品的人员的基本人权

各大公司应采取预防措施，避免对人员或环境造成伤害

如果造成伤害，则必须提供补偿

供应商如何应对德国客户的需求？

- 联系您的客户，确认他们目前或将来是否会受到影响。
- 查看关于德国尽职调查法律的最新要求，并确认自己已经达到哪些要求。
- 落实可持续管理系统的建立，确保符合现有劳工和环境的标准和法律。
- 准备好您的记录和文档，以便与客户共享，确保遵守法律。
- 向受信任的服务提供商进行确认，了解他们能否帮助您的公司满足德国新法的要求。

这会对供应商产生什么影响？

- 供应商不会直接受到法律的影响
- 但是，德国的大型买方可能会要求供应商提供详尽信息
- 买方和供应商需要共担责任，携手合作，以降低人权和环境方面的风险。

您是否已知悉？

有效的内部管理系统能够支持供应链中的尽职调查流程，而且还能帮助您发现风险，促进您与供应链合作伙伴的协作。